
.��.Aj takúto milú reakciu sme našli na Sociánej sieti.Veľmi si to vážime a prajeme všetko dobré

"Vážení priatelia, známi, aj, neznámi, zdraví aj chori, chcem sa s Vami podeliť o moju skúsenosť z 
nášho ortopedického oddelenia v Považskej Bystrici.
Skoro do roka a do dňa som pre rôzne okolnosti absolvovala 2x operáciu / Atroskopiu /kolena
Moja veľká vďaka patrí môjmu operaterovi MUDR KASMANOVI, MUDR JURICKOVI, za pred 
operačnú prípravu aj ostatným lekárom, za ochotu, ústretovosť a milý prístup.
Pod vedenim p. Primára MUDR ŠUMCA je vytvorený team kvalitných operaterovi. Kvalitatívnu 
úroveň neustále zvyšujú, začali realizovať ďalší špičkový zákrok.
Ďakujem ošetrovateľskemu teamu, pod vedením Vedúcej sestry MAJKY PRUZINSKEJ a 
ortopedickej ambulancii za následnú po operačnú starostlivosť
Tento príspevok je venovaný aj ľuďom, ktorí ešte stále šíria dezinformácie o ortopedickom 
oddelení"


